



Verslag van Dorpsteam Reeuwijk-Brug	Aanwezig Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Barend Tamerus; Sandra van Grieken; Gerke Mulder; Ton Schreuders. Agenda-lid: Johan Buurman. Gast Harriët Sluiter
Notulist Sandra van Grieken	Afwezig Jaco van der Quast, Ton van Rijn
Datum 18-09-2025	Ons kenmerk Verslag d.d. 01-09-2025
K.c. Archief, aan- en afwezigen.	

Onderwerp
Dorpsteamvergadering d.d.1 september 2025 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur

VERSLAG

Opening en mededelingen

Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor Harriët, we stellen ons kort even voor. Harriët komt kijken of ze het leuk vindt om aan te sluiten.

Ingekomen stukken/e-mails:

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor deze vergadering. Hier zijn geen opmerkingen over.

Verslag vorige vergadering d.d. 7 juli 2025

Er zijn geen op- en aanmerkingen volgens afspraak vooraf doorgegeven. Het is daarmee definitief.

De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is, vastgesteld tijdens de vorige vergadering, worden uit de lijst verwijderd.

Acties die tijdens deze vergadering gereed of vervallen worden verklaard, worden doorgestreept en gaan na de eerstvolgende vergadering van de actielijst af.

Veiligheid en verkeer

Barend heeft met Robin Kersbergen gesproken over de petitie die de vorige vergadering is aangeboden aan de wethouder. Robin begrijpt dat er zorgen zijn en dat er iets gedaan moet worden. Alle handtekeningen van de petitie kunnen niet genegeerd worden.

- *Organisatie Themadag Veiligheid (Eke en Barend)*

Barend wil de Boa's en wijkagent uitnodigen zodat we ze vragen kunnen stellen over wat hun taken en bevoegdheden zijn en wat we met hen kunnen verbeteren aan het veiligheidsgevoel van onze inwoners.

De wethouder zullen we proberen erbij te hebben. We gaan ze uitnodigen voor de volgende vergadering op 3 november (27 oktober is verschoven). Het concept-programma van Eke en het voorstel van Barend worden samengevoegd.

De uitnodiging moet snel uitgestuurd worden; waarin we kenbaar maken wat we graag willen weten van en over de "handhavers". Barend geeft nadrukkelijk aan, ook graag de wethouder erbij te hebben.

Duurzaamheid

Actuele ontwikkelingen (Ton van Rijn) Dit punt wordt niet behandeld vanwege de afwezigheid van Ton.

Sociaal Domein en Wonen

- *Stand van zaken invulling van de wekelijkse markt bij De Miereakker (Eke)*

De markt wordt steeds kleiner, we willen voorkomen dat de markt helemaal verdwijnt. Als Dorpsteam willen we gaan proberen of we bezoekers kunnen bevragen wat zij graag zien op een markt. De gemeente hanteert : de ambulante handel moet een aanvulling zijn op wat er al aan marktkooplui is.

Eke heeft gesproken met Kasper Swinkels, de beleidsmedewerker van de gemeente. De gemeente gaat niet actief marktmensen benaderen. Zij vindt het prima als het dorpsteam hier wel een actieve rol in wil spelen. We vragen ons wel af, of er iets met onze bevindingen gebeurt binnen het gemeentelijk beleid.

Kasper heeft aangegeven dat er over wordt nagedacht om de markt naar zijn 'vroegere' locatie terug te zetten. Maar niemand van ons kan zich herinneren dat de markt vroeger bij de ligplaatsen bij de Ark heeft gestaan.

- *Rietveldwoningenbuurt evaluatie en vervolg bijeenkomst 12 juli (Ton)*

Evaluatie over de feestdag en onthulling van de Rietveldstoel. Zo'n 30 a 40 personen zijn er geweest.

Doel was om meer verbinding te krijgen in de wijk. Er komt nog een vervolg op het moment dat de muurschildering gerealiseerd kan worden. Er zijn foto's gemaakt van degenen die er waren. Misschien dat Gerke kan helpen om te kijken of we namen aan de personen kunnen toevoegen zodat we dit feest een vervolg kunnen geven. Het idee kan zijn om in november een avond te organiseren om het vervolg vorm te geven. Over het infobordje en de invulling van de QR-codeer op, zijn nog wat vragen. De QR-code verwijst direct naar de Rietveldstichting. Voorstel is of we een flyer kunnen maken om het eventueel in de fietstocht van Jaco te kunnen verwerken zodat men er langs gaat. Er zijn maar een paar Rietveldstoelen, waarvan de meeste in Utrecht en nu één in Reeuwijk. Omdat Ton S is verhuisd, stopt hij per 1 januari als lid van ons team. Hij hoopt een goede vervanger te krijgen voor het Rietveldproject.

Openbare Ruimte

- *Legeskosten voor ligplaatsen in Reeuwijk-Brug (Barend)*

Omdat er in de krant heeft gestaan dat de leges voor ligplaatsen in Bodegraven verlaagd zijn, vragen wij ons af waarom dan niet in Reeuwijk? We willen graag de motivatie weten waarom in Reeuwijk dit niet gebeurt. Barend gaat de gemeente benaderen om deze vraag te stellen.

- *Bovengrondse elektriciteitspalen 's-Gravenbroekseweg (Eke)*

Stedin heeft gezegd als ze op particulier terrein staan, zouden ze "als loze paal" kunnen blijven staan, maar moeten de particulieren zelf voor onderhoud zorgen.

Communicatie

Speerpunt: netwerk met bewoners uitbreiden (Jaco)

Jaco heeft een formulier en brief samengesteld. We moeten wel zorgvuldig omgaan met de AVG. We mogen geen persoonsgegevens verspreiden.

- *Invullen voorstel formulier wijk- en dorpsteams (Allen)*

Het is niet duidelijk wat de gemeente hier mee wil. We moeten hier diepgaande, inhoudelijke vragen over gaan stellen. Wat gaat hiermee gebeuren, etc. Dit is niet volgens de AVG richtlijnen.

Eke heeft het formulier wel ingevuld en leest het voor. Iedereen kan er wel mee leven hoe zij dit gedaan heeft.

Projecten

Geen bijzonderheden

Rondvraag

Theo: wie is er verantwoordelijk voor het groenonderhoud? Dit zijn Marjoleine Mesker en Jasper Klomp. Als Marjolein benaderd wordt, geeft zij zeker een antwoord. Er was op een onoverzichtelijke plek een dame in het water gevallen. Theo is benieuwd hoe het met haar gaat.

Harriët: weet niet zo goed wat zij kan bijdragen in het team. Omdat Harriët ook uit de Rietveldwijk komt zou het fijn zijn wanneer zij Ton Schreuders zou kunnen vervangen. De plaatselijke kennis van alles wat er speelt, komt vanzelf. Ze geeft aan volgende keer graag nog een keer deel te nemen.

Gerke: Jammer dat de politie niet meer controleert op de Raadhuisweg; de auto's rijden er naar zijn waarneming verschrikkelijk snel.

Barend: Hij is uitgenodigd door het dorpsteam Reeuwijk-Dorp. Gemeente Waddinxveen gaat de Brugweg afsluiten en dat is uiteraard zeer nadelig voor de bedrijven in Reeuwijk-Dorp. Men wil graag wat adviezen van Barend hierover. Er is ook een verzoek gekomen om aan te sluiten bij de stichting 12 Reeuwijkse Plassen. We gaan hier niet aan deelnemen.

Afsluiting

Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op **maandag 3 november 2025 om 20.00 uur** in het Huis van Alles

Actielijst

Actienr.	Omschrijving	Door	Status
24-09-03	Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel bij betrokken kunnen worden.	EVH	Gepland
24-11-01	Het dorpsteam ontvangt van Rick van Meeteren een uitgewerkt plan van de buitenruimte van nieuwbouwproject Zoutman (Nautique)	Gem.	Gepland
25-03-02	Nagaan of bij de benodigde herinrichting van de openbare ruimte voor de fietsenstalling van Reehaven, tevens de door het dorpsteam gewenste fietsverbinding kan worden gerealiseerd tussen de Poelruit en Tormentil.	Gem.	Gereed
25-03-07	Opstellen van een concept e-mail aan partijen uit de lijst contactpersonen met de uitnodiging een verbintenis aan te gaan met ons dorpsteam.	JQU	Loopt
25-05-01	Het dorpsteam vraagt zich af of bij de voorgenomen reconstructie van de 's-Gravenbroekseweg de elektrische bovenleidingen door Stedin worden gehandhaafd.	Gem.	Loopt
25-05-02	Het dorpsteam is benieuwd welke plannen er op basis van de Mobiliteitsvisie zullen worden uitgewerkt en met welk tijdspad.	Gem.	Gepland
25-05-03	Patrick Piket vragen of hij open staat voor suggesties ter verbetering voor de wekelijkse markt bij de Mierenakker. In dat geval zal het dorpsteam een inventarisatie onder bezoekers gaan uitvoeren naar gewenste extra marktstands.	EVH	Gereed
25-05-04	Contact zoeken met de Boa en wijkagent over "De Hunt" teneinde dit spel in 2026 mogelijk te maken in Reeuwijk-Brug.	EVH	Gepland najaar 2025
25-05-05	Duidelijkheid verkrijgen over wie straks de "eigenaar" wordt van de Rietveldstoel.	TSC/EVH	Loopt
25-05-06	Informatie inwinnen welk RAL-nummer precies de kleuren van Rietveldstoel hebben.	TSC/EVH	Gereed
25-05-07	Bewonersbrief opstellen voor het moment dat de datum van het onthullingsfeestje van de Rietveldstoel is vastgesteld.	EVH / TSC	Gereed
25-05-08	Concreet uitvoeringsplan verstrekken aan het dorpsteam (indien beschikbaar) over de ophoging van de Burg. Bracklaan.	Gem.	Gereed
25-05-10	Verduidelijking geven over de invulling van het door de Rijksoverheid verplichte "Noodsteunpunt" in Reeuwijk-Brug.	Gem.	Gepland
25-05-11	Het dorpsteam vertegenwoordigen bij de geplande bijeenkomst van wethouder Elly de Vries en de dorps- en wijkteams over de onderlinge samenwerking.	EVH/TVR	Gereed
25-07-01	Terugkoppelen op de bewonerspetitie ongewenste verkeerssituatie kruising Groen van Prinstererlaan met Raadhuisweg	Gem.	Gepland
25-07-02	Op onze website een link plaatsen naar de online petitie om de ophaalbrug in de 's-Gravenbroekseweg te behouden.	GMU	Gepland
25-07-03	Terugkoppelen wat de mogelijkheden zijn om de bovenleidingen van Stedin langs de 's-Gravenbroekseweg te handhaven.	Gem.	Gepland

25-07-04	Zienswijze indienen bij de gemeente om het bouwplan Reeuwijkse Poort geen mandelig gebied te laten worden.	BTA	Gepland
25-07-05	In het Huis van Alles vergaderruimte reserveren voor de op verzoek van wethouder Robin Kersbergen verplaatste dorpssteamvergadering	SGR	Gepland
25-07-06	Het dorpssteam wil een inventarisatie onder bezoekers gaan uitvoeren naar gewenste extra marktstands. Mits de gemeente er aandacht aan wil besteden.	TLA, EVH	Gepland